



No: CESI2023EV/CF0016R0M

产品/服务碳足迹核查声明

制造商名称及地址、邮编

北京神州数码云科信息技术有限公司

北京市海淀区上地九街9号3层301号、100085

产品名称、型号规格

2U 服务器单路系列 (底配)

(KunTai RK2110, KunTai AE200)

功能单位

台

生命周期阶段: 部分生命周期 (摇篮到大门, Cradle to Gate)

碳排放量: 1082.71 kgCO₂e

核查准则

ISO14067-1: 2018

保证等级

有限保证等级

据核查, 上述产品/服务碳足迹量化过程符合核查准则要求,

无证据表明, GHG 量化结果存在实质性的错误信息。

注1: 核查信息见《产品/服务碳足迹核查报告》(No. 2023-PCF-0053-R0)

注2: 若由于该产品的生命周期发生变化而导致该评价结果变化超过5% (计划内变更) 或超过10% (计划外变更), 且影响超过3个月, 则该声明自动失效。

颁证日期: 2023年09月05日 有效期至: 2025年09月04日

总经理:

北京赛西认证有限责任公司



北京市东城区安定门东大街1号 100007 客服电话: 4000719000 网址: www.cc.cesi.cn



No: CESI2023EV/CF0016R0M

VERIFICATION STATEMENT OF CARBON FOOTPRINT FOR PRODUCT/SERVICE

MANUFACTURER AND ADDRESS

YUNKE CHINA INFORMATION TECHNOLOGY LIMITED

R301, 3F, No.9, Shangdi 9th Street, Haidian District, Beijing, 100085

PRODUCT, TYPE

2U Server single way series (low configuration)

KunTai RK2110, KunTai AE200

FUNCTION UNIT

Unit

LIFE CYCLE PHASE

Partial life cycle (Cradle to Gate)

CARBON EMISSION

1082.71 kgCO_{2e}

STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS

ISO14067-1: 2018

LEVEL OF ASSURANCE

Limited level of assurance

THIS IS TO CERTIFY THAT THE ABOVE MENTIONED QUANTIFICATION PROCESS OF PRODUCT/SERVICE CARBON FOOTPRINT HAS QUALIFIED FOR THE REQUIREMENTS OF VERIFICATION RULES, THERE IS NO EVIDENCE THAT THE MATERIAL MISINFORMATION EXISTS IN RESULTS OF GHG QUANTIFICATION.

NOTE 1: the verification information could be found in *report of product/service carbon footprint* (No.No.2023-PCF-0053-R0).

NOTE 2: if a variance of evaluation result arised from the life cycle change of this product is more than 5% (planned change) or more than 10% (unplanned change), and lasts over 3 months, this statement shall automatically become null and void.

ISSUE DATE: September 5, 2023

EXPIRATION DATE: September 4, 2025

Manager:

CESI Certification Co., Ltd.

Add: Andingmen Dongdajie, Dongcheng District Beijing China 100007
Tel:400-071-9000 <http://www.cc.cesi.cn>